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BR.0052-5-2/11  
Protokół Nr V/2011 

sesji Rady Gminy Czerwonak, 
która odbyła się w dniu 17 lutego 2011 r. 

 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 19.10. Z ustawowego 
składu Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 20 radnych  
(nieobecny usprawiedliwiony Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk; lista obecności stanowi 
załącznik nr 1) oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, Sołtysi, 
Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu IV sesji. 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 411/LVIII/2010 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w roku 2011 i zwolnień w tym 
podatku. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Owińska. 

6. Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu 
Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. 

7. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwonak. 
8. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2011 r. 
9. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
10.  Wolne głosy i wnioski. 
11.  Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak.  
 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad  pkt  5 
uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Owińska, w związku ze złym stanem zdrowia projektanta planu, 
który nie moŜe uczestniczyć w posiedzeniu rady. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu o następującej treści: 
Przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa w zakresie 
procedowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski złoŜył wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad punktu w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował wprowadzenie w/w tematu 
w punkcie 8 przed przyjęciem planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2011 r.    
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie: 
− wniosek zgłoszony przez Zastępcę Wójta Tomasza Stellmaszyka w sprawie zdjęcia z 

porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Owińska.  W głosowaniu wzięło udział 20 
radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek  został przyjęty 19 głosami, przy 1 przeciw. 
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− wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i 
Budownictwa Janusza Andrzejewskiego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 
punktu 5 o następującej treści: Przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i 
Budownictwa w zakresie procedowania miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek  
został przyjęty 18 głosami, przy 2 wstrzymujących się. 

− wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie wprowadzenia 
do porządku obrad punktu w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek  został przyjęty 
jednogłośnie. 

 
Porządek obrad po zmianie: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu IV sesji. 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 411/LVIII/2010 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w roku 2011 i zwolnień w tym 
podatku. 

5. Przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa w zakresie 
procedowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

6. Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w 
Zgromadzeniu Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 
Samorządowych. 

7. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwonak. 
8. Zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
9. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2011 r. 
10. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego 

gminy  między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.3. Przyjęcie protokołu IV sesji. 
 Radna Daniela Jankowska-Bachor zgłosiła uwagę do protokołu IV sesji, na str 5 przy 
wypowiedzi Przewodniczącego Rady przed słowem „zwrócił radnej uwagę” dopisać słowa 
„upominam panią”. 
 Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe nie przypomina sobie, aby uŜył słów „upominam 
panią” .  
 W związku z powyŜszym uzgodniono, Ŝe protokół zostanie przyjęty, po odsłuchaniu 
nagrania, na następnej sesji.  
 
Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 411/LVIII/2010 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w roku 2011 i zwolnień w tym podatku. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska wyjaśniła, Ŝe w związku ze zmianą zapisów ustawy 
zachodzi konieczność dostosowania zapisów uchwały do zmian wprowadzonych w ustawie. 
 Zmianie ulega § 1 pkt 2 lit. d, która otrzymuje brzmienie: „związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, zajętych przez  
podmioty  udzielające tych świadczeń - 4, 12 zł od 1m2 powierzchni uŜytkowej”. 
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt. 
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 17 głosami, przy 2 
wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa w zakresie 
procedowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
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 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
przedstawił stanowisko komisji dotyczące projektu uchwały. Powiedział, Ŝe na posiedzeniu w 
lutym komisja po raz pierwszy zajmowała się opiniowaniem planu zagospodarowania 
przestrzennego zgodnie z procedurą przyjętą w styczniu. Komisja na posiedzeniu wniosła o 
dokonanie zmian w tekście projektu uchwały: w § 1 ust. 3 i 4 zał. Nr 3 w miejsce zapisu „ 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Czerwonak” wprowadzono zapis „Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Czerwonak” oraz § 13 uchwały przyjmuje brzmienie: „Ustala się 
stawkę procentową do określenia opłaty, o której mowa w art. 36 ust. 4 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym, w wysokości 30% dla wszystkich funkcji wiodących 
objętych miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Owińska w 
wysokości...”. Następnie przewodniczący przedstawił wnioski, które wypracował po 
posiedzeniu komisji. Wnosi, aby Rada Gminy zobowiązała Wójta Gminy do przedstawiania 
projektów uchwał dotyczących zmian miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego wraz z prognozą skutków finansowych, które uwzględnią całość kosztów i 
dochodów własnych gminy wg stanu obszaru, objętego projektem planu miejscowego, w 
dacie jego uchwalania oraz uwzględniania w prognozach skutków finansowych wniosków i 
ustaleń, wynikających z opracowanych planów odnowy miejscowości. Przewodniczący 
komisji opracował równieŜ 6 uwag do planu, które przekazał na ręce Przewodniczącego 
Rady w celu przekazania ich Wójtowi. Stanowią one załącznik nr 3 do protokołu. Stanowisko 
komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu, wniosek Przewodniczącego komisji stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.  
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe plan zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Owińska został zaskarŜony w 2009 r. przez Wojewodę 
Wielkopolskiego. W związku z tym projekt uchwały został zmieniony uwzględniając uwagi 
Wojewody. Powiedział, Ŝe w posiedzeniu komisji uczestniczył projektant planu, który wyjaśniał 
wszystkie wątpliwości. W związku z wieloma uwagami do projektu uchwały Zastępca Wójta 
zasugerował dodatkowe spotkanie komisji przed następną sesją. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
przypomniał, Ŝe na posiedzenie komisji byli zaproszeni wszyscy radni, ale nie skorzystali z 
zaproszenia podobnie jak Wójt i Zastępca Wójta. Powiedział, Ŝe prognoza skutków 
finansowych została przygotowana bardzo ogólnie, nie uwzględniła kosztów i dochodów 
gminy, które będą wynikały  z uchwalenia planu. 
 Radna Ewa Banaszak powiedziała, Ŝe czytając plan miejscowy zwraca uwagę na to, 
co dla danego środowiska moŜna zrobić, a po wysłuchaniu wystąpienia Przewodniczącego 
komisji odniosła wraŜenie, Ŝe komisja ma zastrzeŜenia do analizy finansowej. W związku z tym 
zapytała, czy komisja nie ma uwag do przedstawionego projektu uchwały poza uwagami 
finansowymi.    
 Przewodniczący komisji wyjaśnił, Ŝe ma uwagi „urbanistyczne” do planu i one zostały 
zawarte w 6 punktach, których nie omawiał, gdyŜ nie ma urbanisty, jak wcześniej powiedział 
przekaŜe je Wójtowi. 
 Radny Marek Pietrzyński uwaŜa, Ŝe naleŜy odpowiedzieć na pytanie jaka jest rola i 
istota planu. Powiedział, Ŝe z jednej strony racje ma Wójt, który uwaŜa, Ŝe trudno przewidzieć 
skutki finansowe planu, ale z drugiej strony ustawodawca wprowadził konieczność 
sporządzenia prognozy finansowej. Radny zgadza się, Ŝe prognoza finansowa będzie 
obarczona błędem, ale uwaŜa, Ŝe powinna zostać opracowana bardziej szczegółowo.    
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił uwagę, Ŝe kiedyś radni podjęli decyzje o 
sporządzeniu planów dla całej gminy, radny jest przeciwny procedurze zaproponowanej 
przez Przewodniczącego komisji, aby  uspołecznić próby zmian w miejscowych planach 
zagospodarowania przestrzennego. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zwrócił się do Zastępcy Wójta i 
Przewodniczącego komisji o ponowne przeanalizowanie projektu uchwały.  
 
Ad.6. Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu 
Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe dotychczasowym przedstawicielem 
Gminy Czerwonak w stowarzyszeniu była Sekretarz Gminy Teresa Kowalska. W związku ze 
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zmianą na stanowisku sekretarza, zasadne jest powierzenie reprezentowania Gminy 
Czerwonak w stowarzyszeniu, nowemu Sekretarzowi Joannie Kowalczyk-Chudy.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska wyjaśniła, Ŝe zmiana w wieloletniej prognozie 
finansowej dotyczy zadania kanalizacja na terenie gmin „Puszcza Zielonka”, w załącznikach 
nr 1, 2 i obejmuje lata 2015-2032. Zmiany związane są z ewentualnymi opłatami 
wyrównawczymi, jakie miałby wnosić Związek Międzygminny „Puszcza Zielonka” do spółki 
Aquanet. Planowane opłaty wyrównawcze, powstaną warunkowo, tj. w przypadku nie 
uzyskania przez Aquanet deklarowanej przez Związek Międzygminny „Puszcza Zielonka”  
liczby przyłączanych mieszkańców, a w konsekwencji poniesienia straty przez Spółkę. 
Aquanet po raz pierwszy naliczy opłatę wyrównawczą po przekroczeniu sumy strat równej 3 
mln zł. W rzeczywistości udział danej gminy w opłacie wyrównawczej będzie obliczany 
kaŜdorazowo po jej powstaniu, z uwzględnieniem rzeczywistej liczby przyłączonych 
mieszkańców. Oznacza to, Ŝe w przypadku osiągnięcia 100% planowanych podłączeń 
mieszkańców udział danej gminy w opłacie wyrównawczej wyniesie 0%, a zaistniałą opłatę 
sfinansują pozostałe gminy. 
 Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 8. Zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski wprowadził do planu pracy 
komisji na miesiąc marzec pkt dotyczący kontroli procedury przetargowej na odśnieŜanie 
gminy. 
 Radna Ewa Banaszak zwróciła uwagę na zapis §81 ust 1.  Statutu Gminy Czerwonak, 
zgodnie z którym plan pracy Komisji Rewizyjnej powinien zawierać ilość i terminy posiedzeń 
oraz przewidywane kontrole.  
 Przewodniczący Rady uznał, Ŝe plan pracy Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi zapisów 
statutowych.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzoną zmianę do planu pracy 
Komisji Rewizyjnej. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Zmiana 
planu pracy komisji została przyjęta 18 głosami przy 2 wstrzymujących się. 
 
Ad.9. Plany pracy komisji stałych. 
 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o czynne uczestnictwo w 
organizowanych szkoleniach celem zdobycia lub pogłębienia wiedzy, co pomoŜe równieŜ w 
planowaniu pracy komisji.  
 Radny Jacek Sommerfeld zwrócił się z pytaniem do przewodniczącej Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu czy komisja planuje zapoznać się z osiągnięciami i problemami wszystkich 
klubów sportowych z terenu gminy czy tylko 2 klubów wymienionych w planie pracy: Błękitni 
Owińska i Karolinka z Koziegłów.  
 Przewodnicząca komisji Ewa Banaszak wyjaśniła, Ŝe jeśli będą wnioski ze strony 
radnych komisja zajmie się w/w analizą innych klubów działających na terenie gminy.  
 Przewodniczący Rady zaproponował by zorganizować spotkanie przedstawicieli 
klubów sportowych (piłkarskich) z radnymi by poznać sukcesy i problemy z jakimi na co dzień 
borykają się kluby.  
 Radny Jacek Sommerfeld zwrócił się o zainicjowanie takiego spotkania przez 
przewodniczącą komisji.  
 Radny Andrzej Moczulski uwaŜa, Ŝe spotkanie powinno być poświęcone 
przedstawieniu osiągnięć klubu a nie rozwiązywaniu jego problemów finansowych.  
 Zdaniem radnego zadaniem komisji jest kreowanie gminnej rzeczywistości w oparciu o 
wiedzę i praktykę wydziałów urzędu dla dobra mieszkańców, np.: walka z monopolistą w 
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danej dziedzinie czy odciąŜenie budŜetu gminy tworząc moŜliwości rozwoju prywatnej 
inicjatywy. 
 Radny Marek Pietrzyński uwaŜa, Ŝe plan pracy Komisji Bezpieczeństwa, Polityki 
Społecznej i Zdrowia zawiera głównie tematykę dotyczącą ochrony zdrowia, brakuje nawet 
sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa gminy, które do tej pory było składane co roku. 
 Zdaniem radnej Ewy Banaszak znacznie łatwiej byłoby tworzyć plany gdyby zostały 
sformułowane kompetencje poszczególnych komisji. Nie dochodziłoby do dublowania 
analizowanych tematów. 
 Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących komisji o przeanalizowanie 
tematów planów pracy pod kątem ich zbieŜności oraz przyjrzenie się raz jeszcze wartości 
merytorycznej planów. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie planów pracy komisji 
stałych. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Rada zatwierdziła 
plany pracy komisji stałych 17 głosami przy 2 wstrzymujących się. Plany pracy komisji stałych 
stanowią następujące załączniki do protokołu: 
- plan pracy  Komisji BudŜetu i Finansów załącznik nr 8 ; 
- plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług załącznik nr 9 ; 
- plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu załącznik nr10 ; 
- plan pracy komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia załącznik nr 11; 
- plan pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa załącznik nr 12; 
- plan pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa załącznik nr 13; 
 
Ad.10. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Radny Jacek Sommerfeld zapytał o przewidywany termin wyłoŜenia planu  
Czerwonak – Koziegłowy. Zwrócił się o przekazanie informacji o dacie posiedzenia Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa, na którym temat będzie omawiany.  
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe przy realizacji załoŜonej procedury 
mpzp Czerwonak – Koziegłowy zostanie wyłoŜony w kwietniu br.  
 Radny zwrócił się z pytaniem o moŜliwość zapoznania się z kalendarzem imprez z 
okazji obchodów 600-lecia Czerwonaka. 
 Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe program taki jest opracowywany przez Wydział Rozwoju i 
Promocji oraz GOK Sokół.   
 Radna Ewa Banaszak, przewodnicząca Komisji, Kultury i Sportu wyraziła swoje 
ubolewanie z powodu braku informacji o tak waŜnej dla gminy uroczystości. Na prośbę 
przewodniczącej komisji Dyrektor GOK Sokół przedstawiła komisji załoŜenia obchodów. Radni 
otrzymali zaproszenie na spotkanie m.in. w tej sprawie na 10 marca br.  
 Komisja Oświaty, Kultury i Sportu otrzymała terminarz imprez organizowanych przez 
GOK Sokół, oraz CRKF AKWEN. 
 Radny Andrzej Moczulski zapytał jakie tereny gminne zostały sprzedane w 
miejscowości Bolechowo Osiedle w ramach przetargu nieograniczonego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe chodzi o działki przy ul. Granicznej – 
wydano zarządzenie, zostanie ogłoszony przetarg. 
 Radny odniósł się równieŜ do informacji o wykonaniu dokumentacji sygnalizacji 
świetlnej na skrzyŜowaniu ul. Obornickiej z obwodnicą Murowanej Gośliny w Szlachęcinie. 
Radny przypomniał, Ŝe rada przyjmując uchwałę w sprawie budŜetu gminy podjęła decyzję  
jedynie o dofinansowaniu inwestycji.  
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak wyjaśnił, Ŝe poczyniono ustalenia, w ramach 
których Gmina Czerwonak zobowiązała się do przygotowania dokumentacji oraz 
partycypacji w kosztach budowy.  
 
Ad. 11. Wolne głosy. 
 Przewodniczący Rady zwrócił się do Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka o 
przedstawienie informacji na temat przydziału lokali socjalnych. 
  Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe termin oddania budynku do uŜytkowania planowany jest 
na początek marca br. Najemcy lokali gminnych, sumiennie wywiązujący się z umowy najmu 
i spełniający kryteria dochodowe otrzymali zapytanie o zainteresowanie zamianą na nowy 
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lokal. Ok. 15 % osób wyraziło zainteresowanie. Dotychczas Wójt podjął decyzję o przydziale 
15 mieszkań z zasobów gminy, w tym  dla dwóch rodzin zajmujących lokale gminne w Szkole 
Podstawowej w Kicinie, 6 rodzin z ul. Poznańskiej 61 w Kicinie oraz innych rodzin zajmujących 
lokale gminne. Co do pozostałych lokali nie zapadły jeszcze Ŝadne decyzje. 
 Radny Leszek Lesiczka zapytał co stanie się z budynkiem przy ul. Poznańskiej w Kicinie. 
 Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe jednym z powodów wyprowadzenia mieszkańców z tego 
budynku jest zły stan techniczny – budynek nadaje się do wyburzenia. Wcześniej radni 
postulowali o stworzenie w tym miejscu świetlicy dla społeczności Kicina, jednak nie będzie to 
moŜliwe. Przypomniał, Ŝe tereny jakie gmina odzyska po uregulowaniu spraw z SKR Kicin 
wykorzystane będą na rzecz mieszkańców Kicina. 
 Radca prawny Ewa Gąsiorek dodała, Ŝe został powołany kurator procesowy w 
sprawie likwidacji SKR Kicin, na podstawie ustawy o Krajowym Rejestrze Sądowym, który 
reprezentuje SKR oraz ma obowiązek w ciągu 8 m-cy, na które został powołany,  dokonać 
reaktywacji SKR. Jeśli reaktywacja nie będzie moŜliwa kurator procesowy składa wniosek do 
Sądu Rejestrowego o rozwiązanie spółdzielni.  
 W związku z powyŜszym radny Leszek Lesiczka zapytał o plany gminy związane z 
działką przy ul. Poznańskiej. 
 Zastępca  Wójta wyjaśnił, Ŝe działka zostanie sprzedana. 
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił uwagę na wypowiedź Zastępcy Wójta Tomasza 
Stellmaszyka dotyczącą przeznaczenia terenów po spółdzielni na rzecz mieszkańców Kicina. 
Zaprotestował przeciwko temu – majątek SKR tworzyli rolnicy okolicznych wsi, nie tylko Kicina. 
Przypomniał swój postulat o pozostawienie środków odzyskanych w procesie windykacji w 
zakładach Presta dla mieszkańców Bolechowa i Promnic, na który uzyskał odpowiedź, Ŝe są 
to pieniądze gminne.  
 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pilną aktywację skrzynek mailowych 
załoŜonych przez Urząd Gminy oraz o dostarczenie zdjęć celem wydania legitymacji 
radnego dla zainteresowanych.  
 Przewodniczący zaprosił radnych na spotkanie zorganizowane przez Stowarzyszenia 
„śyj normalnie” i „ Ekologiczna gmina”, które odbędzie się 23 lutego godz. 19.00 w Szkole 
Podstawowej w Koziegłowach, poświęcone szeroko rozumianemu problemowi spalarni. 
 Przewodniczący Rady przedstawił wezwanie do usunięcia naruszenia prawa z uwagi 
na raŜące naruszenie zasad i procedury sporządzania studium złoŜone przez Włodzimierza 
Kopeć. Sprawa dotyczy uchwały Nr 406/LVII/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 września 
2010 r. w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Czerwonak. Rada nie podjęła dyskusji w tym temacie.  
 Radna Ewa Banaszak zaprosiła radnych na spotkane „Cztery pory roku – zima” o 
godz. 18.00 w klubie Kogucik w Potaszach. W ramach spotkania odbędzie się recital Karoliny 
Perdek oraz spektakl „Opowieść wigilijna” przygotowany przez rodziców przedszkola w 
Czerwonaku.  
 Zaprosiła równieŜ na II Spotkanie z piosenką, które odbędzie się w Sokole, 11 marca br. 
 Radna Tatiana Kędziora zwróciła się do stowarzyszeń i organizacji pozarządowych o 
włączenie się w obchody 600-lecia Czerwonaka. Zaapelowała równieŜ o dokładną analizę 
przygotowywanych imprez kulturalnych i sportowych, by terminy nie dublowały się. 
 Radna Maria Libera oceniała szkolenie dla radnych, które odbyło się w Urzędzie 
Gminy, jako dobre i potrzebne, zwróciła się z prośbą by kolejne szkolenia organizować w 
godzinach przedpołudniowych by  móc świeŜym umysłem chłonąć wiedzę.  
 Radnej nie odpowiada ustawienie stołów z poczęstunkiem na korytarzu przy 
łazienkach.  
 Radna zwróciła się o zmianę formy protokołu na krótszą, który będzie zawierał 
najistotniejsze kwestie.  
 Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Regionalna Izba Obrachunkowa w protokole 
z kontroli zakwestionowała opłaty za usługi gastronomiczne jakie wydatkowane były w 
związku z sesjami Rady Gminy.   
 Radny Marek Pietrzyński wskazał, Ŝe radni Miasta Poznania korzystają z obiadów, a 
zatem chodzi jedynie o kwestię zapisu w fakturze.  
 Radny zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji na temat nowego herbu Gminy 
Czerwonak. 
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 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe planowane jest przyjęcie nowego 
herbu w trakcie obchodów 600-lecia Czerwonaka.  
 Radny Marek Pietrzyński zwrócił uwagę na problem psich odchodów na osiedlu 
Leśnym w Koziegłowach oraz brak egzekucji prawa przez StraŜ Gminną w tej kwestii. 
Podkreślił, Ŝe usuwanie psich odchodów z trawników nie naleŜy do obowiązków gospodarzy 
domu. Radny zapytał jaki jest pomysł na rozwiązanie w/w problemu. 
 Radny wrócił do tematu sprzed 2 kadencji powołania orkiestry dętej, z inicjatywy 
radnego. Zapytał co stało się z instrumentami jakie wówczas zakupiono z środków gminnych.  
 Wiceprzewodnicząca Rady Renata Walerych wróciła do wniosku radnego Jacka 
Sommerfeld w sprawie zmiany ustawienia stołów na sali sesyjnej. 
 Wnioskodawca wyjaśnił, Ŝe wycofał wniosek ze względu na brak moŜliwości 
technicznych. 
 Zwrócił się w imieniu klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość o przygotowanie 
informacji w następujących kwestiach: 
- działalność COŚ – uporządkowanie poletka osadowego, przykrycie osadników; 
- spalarnia – zaawansowanie przygotowań do realizacji przedsięwzięcia; 
- realizacja układu komunikacyjnego – przybliŜone terminy; 
- Dom Nauczyciela Akademickiego w Koziegłowach. 
 Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe Wójt wystosował pismo do Prezydenta Miasta Poznania 
do wiadomości Przewodniczącego Rady Miasta w sprawie zamiaru uruchomienia lokali 
socjalnych na terenie Gminy Czerwonak dla Miasta Poznania. Zastępca Prezydenta Mirosław 
Kruszyński wyraził opinię, Ŝe Poznań jest gotowy na odstąpienie od kupna terenu.  
 
Ad. 12. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady zamknął V sesję Rady Gminy Czerwonak.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Magdalena Deckert 
Izabela Lesiecka  
     
 
 
  
 
 
 
 
 
 


